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 וועד מקומי קיסריה

 2022מרץ   20 
 6.3.22מיום  40פרוטוקול מישיבת הוועד בזום מס' 

 משתתפים :
 חברי הוועד : מושיק סגל, שמוליק נובהארי, אלי רוט, אילנה סיגל, חגי דדי, אופיר מנור.

 )חינוך( רפי דהן )דת(. ישי חסרים : ליאור בר, אילן בן יעקב, רווית ברמי, ציפי ביטון
 וועדת ביקורת : מירה חונוביץ, ירון סוקולוב. 

 וועדת מליאה : דוב מגן 
 : רותם גוטמן .  החדשות קיסריעיתונות 

 
 נושאים :

 בהתאם לסדר היום שהופץ.
 

 דהן ואילן בן יעקב )שניהם חסרים בישיבה(.מושיק פותח באיחולי מזל טוב ליום ההולדת של רפי  
 

 : מסיבת פורים
, זו תהיה מסיבה באולם "יונו" בפארק העסקים קיסריה 19/3/22 -מסיבת פורים הקהילתית תתקיים ב

 איש, מושיק מבקש לפרסם ככל הניתן לתושבים.  60 -מושקעת. עד כה נרשמו כ
 

 :בישוב  תחבורה ציבוריתקווי 
כדי לבחון את אחוז המשתמשים  לוטם )חפ"ק( מייל חברי הוועד פירוט הסקר שנעשה ע"י רביבלנישלח 

 בקווי הנסיעה השונים. בתחבורה הציבורית
.  נוסעים בלבד 5-6 -מראה הסקר כי אחוז המשתמשים מועט כ 10,  7, 6, 5המגיע לשכונות  76לגבי קו 

  3בשכונה  אך קיימת בעיית חניה היות וישנה רק תחנה אחת  3בשכונה  76המסקנה היא שיש לעצור את קו 
 לא רצוי.  מסוכן וחניית אוטובוס נוסף יכולה ליצור עומס

ה, לביה"ח  מגיע לחדר 76, לדבריו קו 76מתנגד לשינוי בקו ,חבר וועדת ביקורת ותושב קיסריה ,ירון סוקולוב 
 הוא קו חיוני.   76"הילל יפה" ולביה"ס התיכון בחדרה. לדבריו, קו 

אלא צמצום בשעות הפעילות ה"מתות", בכל מקרה אין מקום  מושיק מסביר כי לא מדובר בביטול הקו 
  .נוסעיםשיספיק לתנועה הדלילה של ה לאוטובוס גדול, יש לשאוף למיניבוס

לדברי אילנה, קו באוטובוס נוסע ברחוב רוטשילד שהוא רחוב מרכזי ולא נכנס לשכונות ולכן אין למספר  
 על מה להתלונן.  תושבים( 3 – 2) המצומצם של תושבים

גשת התחבורה הציבורית מקצה לקצה של קיסריה הוא בעד הפעלת הקווים מכיוון נאלי מסביר שהוא בעד ה
שלתושבים המבוגרים אין בדרך כלל רכבים וכנ"ל לגבי הנוער שאוטובוס הוא הדרך היחידה שלו לצאת 

 הישוב.מ
 

יהיה שימוש מוגבר בתחבורה קיץ מתקרב ואולי  בישיבה זו היות וה 76בעניין קו  הוחלט שלא להגיע להחלטה 
כפי שרישיון הקו  כרגע היא להגיע למצב של החלפת אוטובוסים למיניבוסים  עיקריתה הטרהציבורית. המ

 לדחות לאחר הקיץ. 76ואת ההחלטה בנוגע לקו מחייב 
 . 76ההחלטה בנוגע לקו מתקיימת הצבעה בעד דחיית מועד 

 יבחן הנושא בשנית. 20/6/22  -הוחלט פה אחד. לאחר ה
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  80קו סקירה ל
אין שימוש בקו. השימוש   22:00 – 21:00 -ל 07:00  –  05:00בסקר שערך רביב התברר שבשעות הקצה 

 נעשה רק בשעות אמצע היום והמלצתו לצמצם את שעות פעילות האוטובוס בשעות הקצה.
היא שכונה צעירה   13ולבחון את תגובת התושבים. שכ'  אופיר מסכים לדלל את שעות פעילות האוטובוס

מבוגרים יותר והתחבורה  יותר ולתושבים רבים יש רכבים לעומת שהשכונות הוותיקות בהן התושבים 
 הציבורית חיונית להם יותר.

 נגד כל צמצום בכל קווי התחבורה בקיסריה.  –אלי 
 בשעות הקצה. 80מתקיימת הצבעה בנושא ניסוי לצמצום קו 

 . מנור  , אופירסיגל , אילנהדדי , חגיסגל , מושיקנובהארי שמוליק 5 -בעד
 . רוט אלי 1 –נגד 

 
 בשכונות חדשים התקנת שערים 

, סגורות בשערים בין השעות  6,  5, 4, 3אלי שמח לבשר כי שלב ב' בשכונות הצפוניות הסתיים. השכונות 
למערכת החשמל גם היא מתקדמת )השערים  13,  11,  9שערי השכונות  . העבודה לחיבור06:00 –  23:00

 קיימים(, בעתיד תתווספנה מצלמות שתצלמנה את הרכבים הנכנסים לישוב.
 

, ישנו תושב שמתנגד ואף גרר אחריו מתנגדים נוספים והחתימם על  10קיימת התנגדות לשער בשכונה 
 למתנגדים.  ,טחוןהתנגדות. מנסים לקיים פגישה בין אלי, מחלקת הבי

יט פארק בין קבוצה של בוגרים שאינם מתושבי קיסריה לנוער מתושבי  יאלי מדווח על אירוע שאירע בסק
קיסריה, הבוגרים לא אפשרו לנוער להשתמש במגרש, סייר של החפ"ק הגיע והתקיימו חילופי דברים. קיימת 

המלצה לסגור את המגרשים ולאפשר רק לתושבי קיסריה להיכנס למגרשים ע"י הזמנה מראש של מגרש  
 חדת שתוקם לעניין זה. בקבוצת ווצאפ' מיו

 
   39אישור פרוטוקול מס' 

 מושיק סגל, שמוליק נובהארי, חגי דדי, אילנה סיגל, אופיר מנור, אלי רוט. 6בעד: 
 הפרוטוקול אושר פה אחד.

 
 שונות 

 תמיכה בקבוצת כדורסל נשים 
 ₪    2,250של  מושיק מציין כי פנו אליו קבוצת נשים בבקשה לקבל מהוועד תמיכה כספית

 . שחקניות בוגרות 15 –  10 -מדובר ב
 :"נראה לי מבורך לתמוך בהן". מתקיימת הצבעה בעד ונגד

 (רוט, שמוליק נובהארימושיק סגל, אילנה סיגל, חגי דדי, אופיר מנור, אלי ) 6 -בעד 
 . 0 -נגד 

 0 -נמנעים 
 יש הסכמה של כל משתתפי הישיבה

 
 מתנדבים לוועדות השונות

 מושיק מבקש את אישור חברי הוועד לרשימת המתנדבים לוועדות השונות שהעביר לחברים. 
 י יש לרשום תקנון מסודר למתנדבים שידעו כי מקומם הוא תחת חבר הוועד שהוא ראש הוועדה. גלדברי ח
  םהנושא ייבדק היטב לפני שהמתנדבים יתקבלו לוועדה בהם בחרו.  ישלח תקנון מסודר למתנדבי –מושיק 

 ותתקיים פגישת התנעה עם המתנדבים בכל תחום.
 

 20:45מושיק נועל את הישיבה בשעה 
 
 

 בברכה,

 מושיק סגל 

 יו"ר הוועד המקומי 

mailto:office@vaad-caesarea.co.il


 caesarea.co.il-office@vaad  2565550-054  ועד מקומי קיסריה

 

 

mailto:office@vaad-caesarea.co.il

